

无论何种货物，我们均能提供最佳搬运解决方案  
*Whatever the application, we can handle it.*

# 叉车属具在建筑行业的应用

## CONCRETE, BRICK & BLOCK



### 重型单双托盘叉 High Capacity Single-Double

专为需要使用托盘或集装箱搬运产品的场合而设计，卡斯卡特单双托盘叉可在搬运单个托盘时使其不超出叉车的外边缘。当货叉张开时可并排搬运两个托盘。侧移功能为在狭小空间内货叉和托盘的对位提供了更大的灵活性。

Designed for any application using pallets or containers to transport products, Cascade's Single-Double Pallet Handler allows single pallet handling without protrusion outside the truck profile. Spreading the forks allows handling of two pallets side by side. Sideshifting provides added flexibility for aligning forks or pallets in tight areas.



### 砖块搬运器 Brick Block Handler

可实现单个或两个混凝土立方块安全、高效地搬运，有多种货叉长度和间距可供选择以满足多种尺寸规格的立方体搬运需求。单向侧移型可实现对单个堆垛货物的精确对位。双向独立侧移型能够对货叉进行调距且具有更好的稳定性，因此操作者可以分别拣选两个立方块，然后将它们同时侧移并整合到一起以确保运输的平稳性。

Handle single or dual concrete cubes safely and efficiently using a variety of fork lengths and spacing to fit any cube handling application. Single sideshifting models allow accurate positioning on single unit loads. Dual independent sideshifting models offer accurate fork positioning and greater stability, so operators can pick dual cubes separately, then sideshift them together for stable transportation.



面对重载型作业，卡斯卡特助您实现“省时高效”  
 When heavy-lifting is your job, Cascade helps you move more in less time.

## 以下推荐产品可用于搬运圆形和正方形混凝土货物 Recommended Clamps For Round and Square Concrete Products:

### 正方形或长方形货物 Square or Rectangular Structures

- 带平板式多用刚臂夹夹臂的滑臂式旋转夹
- 带翻转式夹板的滑臂式非侧移叉夹
- Sliding Arm Rotating Clamp with Slab Style Multi-Purpose Arms
- Sliding Arm Non-Rotating Fork Clamp with Swivel Pads

### 混凝土砌块 Concrete Blocks

- 砖块搬运器
- 砖块夹
- Block Handler
- Brick-Block Clamp

### 圆形货物 Round Structures

- 带圆弧形铰接夹臂的旋转式夹类
- 带铰接式夹板的滑臂式非侧移夹类
- 带平板式夹臂以及圆弧形倒角型夹板（可选）的滑臂式旋转夹类
- 带多用刚臂的滑臂式旋转夹
- Pivot Arm Rotating Clamp with Roll-Style Arms
- Sliding Arm Non-Rotating Clamp with hinged Contact plates.
- Sliding Arm Rotating Clamps with Slab Style Arms and Optional Slip-On Radiused Pads
- Sliding Arm Rotating clamps with Multi-purpose Arms



卡斯卡特（厦门）叉车属具有限公司

Cascade Xiamen Forklift Truck Attachment Co., Ltd.

地址：厦门市海沧新阳工业区阳光路668号 邮编：361026 电话：0592-6512500（总机）0592-6512570（直线） 传真：0592-6512571 xm.cn 1212763 R0 05/2016  
 www.cascorp.com.cn cascade@cascorp.com.cn



官方微信号 天猫旗舰店



# 系列化多种叉车属具能够满足您各种建筑制品搬运需求

*Cascade offers a broad spectrum of attachments for handling any type of concrete product.*

卡斯卡特是全球领先的高品质物料搬运产品制造商。针对建筑行业多种多样的工况需求，我们有多种不同的搬运产品可供选择。无论您是搬运混凝土管、瓷砖、铺地砖、空心砖还是钢筋混凝土横梁，我们都有相应解决方案。我们产品的承载能力从1吨到15吨不等，卡斯卡特能够为您量身打造一款专用的属具产品。 Cascade Corporation is the world leader in quality materials handling products for lift trucks. For the concrete industry we offer a variety of handling options for a multitude of applications. Whether you're handling concrete pipes, tiles, pavers, blocks, or pre-stressed concrete beams we have the solution. With capacities ranging from 1,000 kg. to 15,000 kg., Cascade has an attachment designed specifically for your job.



## 可在水平和垂直方向快速定向的调距叉 Fork Positioner with horizontal and vertical slewing.

可用于搬运钢筋混凝土或其它类型的横梁

- 张臂范围可达14米
  - 可在水平或垂直方向快速定向
  - 可独立进行侧移动作
  - 可选件：多货叉结构
- Used to handle prestressed concrete and other types of beams.
- 14 meter opening range
  - Optional horizontal or vertical slewing
  - Separate sideshifting
  - Options: Multiple fork configurations



## 前倾式水泥管夹 Forward Tipping Concrete Pipe Handler

前倾功能为这种夹类增添了一种操纵水泥管的能力

- 分离式夹臂
  - 360°旋转
  - 前倾90°角
  - 双向摆动式夹板
- The forward tipping feature of this clamp gives added ability to maneuver concrete pipes.
- Split arm
  - 360° rotation
  - 90° forward tipping
  - Double articulating contact pads



## 旋转式水泥管夹 Rotating Concrete Pipe Clamp

旋转功能为这种夹类增添了对水泥管进行堆垛和操纵的能力

- 360°旋转
  - 可选用单片式或两片式夹板
  - 可替换、螺栓紧固式玻璃纤维强化夹板
- The rotating feature of this clamp gives added ability to stack and maneuver pipes.
- 360° rotation
  - Pads available in single piece or two piece
  - Replaceable bolt-on, fiberglass reinforced pads



## 前倾式六臂夹 Six Arm Upending Clamp

用于搬运管状或方盒状货物。6个夹臂能够对货物施加均衡的夹紧力。搬运货物的直径最多可达1米，可前倾90°角

- 可选用两个或三个夹臂的结构型式
- 360°旋转

Used to handle pipe or square boxes. The 6 arms provides even clamp force distribution. Handle diameters up to 1000mm - 90° forward tipping

- Available in double and triple configurations
- 360° rotation



## 网状货物搬运器 Mesh Handler

用于搬运散装、大面积的钢筋网，避免了从顶部吊装、平移等耗时、危险的传统搬运方式。

- 在属具上滑动，仅需要叉车提供一组附加油路
  - 货叉止动销确保了从货叉到属具的安全
- Used to handle bulk packs of reinforcing mesh, eliminating the need for time consuming and unsafe handling by the traditional method of overhead/mobile cranes.
- Slip on attachment, requires only one hydraulic function to operate
  - Fork retaining pins secure the forks to the attachment



## 下抓式砖块夹 Overhead Block Clamp

这种多功能的砖块夹可用于搬运小型砖、空心砖和铺路石

- 固定臂
  - 快速旋转的特性可就地旋转货物，最大限度地提高拖车的空间利用率
  - 侧移功能可实现对货物的精确放置
  - 可一次放置一层或多层货物
- Brick, block, paving stones can all be handled with this versatile clamp.
- Fixed boom
  - Spin feature allows pin wheeling of load for maximum trailer utilization
  - Sideshifting for precise placement
  - Deposit a single or multiple layers at a time



## 砖块夹 Brick Block Clamp

专为搬运建筑行业使用的空心砖（无托盘搬运）而设计。可调式橡胶垫叉臂可满足形状不规则的货物搬运需求

- 可拆卸式叉臂
  - 侧移功能
- Designed to handle concrete building blocks without the use of pallets. Rubber faced articulating arms conform to irregular loads.
- Features slip on pads
  - Sideshifting



## 前倾式双臂夹 Double Upending Clamp

可在院内或拖车上将水泥管从竖立位置放倒至水平位置。

- 可替换、螺栓紧固式玻璃纤维强化夹板
- Positions from vertical to bilge for placement of concrete pipe in yard or on trailer.
- Replaceable bolt-on fiberglass reinforced pads



## 滑臂式旋转夹 Sliding Arm Rotating Clamp

可用于搬运圆形和正方形结构的货物

- 螺栓紧固、整体式挂装
  - 可翻转式的橡胶垫夹板
  - 360°旋转
- Used for handling both round and square structures.
- Bolt on integral mounting
  - Rubber covered swivel pads
  - 360° rotation



## 滑臂夹 Sliding Arm Clamp

这种平板式多用刚臂夹可用于搬运圆形或正方形结构的货物

- 侧移式或非侧移式
  - 旋转式或非旋转式
  - 夹板可选择单片式或两片式，采用聚氨酯或玻璃纤维强化橡胶垫夹板
  - 多种承载能力，张臂范围以及夹臂尺寸可供选择
- Slab style multi-purpose clamp used for handling round or square structures.
- Sideshifting or Non-Sideshifting
  - Rotating or Non-Rotating
  - Pads available in single or two piece, replaceable polyurethane or Fiberglass reinforced rubber
  - Various capacities, ranges & arm sizes

面向建筑行业的搬运解决方案  
Handling Solutions For The Concrete Industry